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Козацького полку імені Святослава Хороброго

20 січня 2010 року проведено засідання Ради 
полкової старшини (РПС) «Козацького полку 
імені Святослава Хороброго».

        
Проводив засідання РПС Микола Степанюк.
Участь взяли: Валентин Ковалець, Віктор Рожков, 
Олександр Диль, Іван Матвійчук, Микола Тонконіг, 
Надія Тимофієва.

На засідання запрошено Віктора Петровського.

До порядку денного включено питання:

1. Про фотографування членів РПС з метою 
заненесення їхніх фотографій на сайт
(сторінку) Інтернет www.svyatoslav.net23.net;

2. Різне (в тому числі розгляд ситуації, що 
склалась напередодні 2-го туру виборів 
Президента України).

Стосовно питання першого: сфотографовано для 
сайту Інтернету www.svyatoslav.net23.net п.п. М. 
Степанюка, В. Ковальця, М. Тонконога, Н. Тимофієву, 
В. Рожкова, І. Матвійчука, О. Диля.

З питання другого «Різне», учасниками засідання РПС 
висловлено низку думок, визначено дві позиції щодо 
голосування 7 лютого 2010 року:

- вибір меншого зла;
- голосувати проти всіх.

24 березня 2010 року проведено засідання 
Ради полкової старшини (РПС) «Козацького 
полку імені Святослава Хороброго (КПС)».

Керував засіданням РПС Микола Степанюк.
Участь взяли: Микола Тонконіг, Валентин Ковалець, 
Валентин Кухніцький, Олександр Диль, Іван 
Матвійчук.

Питання порядку денного:

1. Щодо підготовки та проведення Святкової
Великої Ради КПС;

2. Різне.

Питання перше: слово взяв Микола Степанюк.
Ухвалено: Святкову Велику Раду КПС провести 3 
квітня 2010 року у місті Києві. Початок роботи о 12-
00. Кожен член РПС має бути готовим до проведення 
Ради по лінії своєї служби.

З питання другого «Різне», слово взяли всі присутні 
на засіданні РПС. Йшлося про заохочення козаків, 
присвоєння чергових звань, поліпшення організації 
проведення Ради, уточнення списку козаків полку, 
вибору місця засідання РПС на майбутнє (давні 
київські землі, княжі гори), необхідність уточнення 
реквізитів Полку на сайті Інтернету: 
www.svyatoslav.net23.net ; вітального тексту Андрію 
Тонконогу та про інше.

3 квітня 2010 року у Києві відбулась Святкова 
Велика  Рада козацтва «Козацького полку імені 
Святослава Хороброго».

Після відповідного ритуалу урочистого відкриття 
засідання Святкової Великої Ради КПС, відзначено 6-
ту річницю існування Полку.
Вшановано козаків, які відійшли у вічність: М. Крикун, 
Л. Шабатин, І. Сеник, В. Телюк.
Отаман полку М. Степанюк оголосив святковий наказ 
стосовно заохочення достойних.
Зі словом до козацтва звернулись М. Степанюк, В. 
Ковалець, В. Рожков, В. Кухніцький, В. Бойко, М. 
Тонконіг, І. Матвійчук, Г. Петров, В. Петровський, А. 
Ковальчук, О. Шпоть, В. Овчинніков та інші.
У виступах відзначено певні успіхи в діяльності 
козаків КПС. Запропоновано шляхи усунення 
недоліків та розв’язання пріоритетних завдань, а 
також необхідність придбання одностроїв. 



До лав козацтва прийнято Миколу Нестеренка та 
Віталія Махлая.
Робота Ради завершилась на піднесенні.

29 квітня 2010 року відбулося засідання Ради 
полкової старшини «Козацького полку імені 
Святослава Хороброго».

Засідання проводив Микола Степанюк.
Участь взяли: Валентин Ковалець, Віктор Рожков, 
Микола Тонконіг, Олександр Диль.
Запрошено: Віктора Бойко та Віктора Петровського.

На розгляд РПС винесено питання:

1. Обговорення форми зразка нового 
посвідчення козака КПС;

2. Інформація В. Бойка щодо виділення ділянок 
землі в селі Тарасівка Гребінківського району 
Полтавської області, а також перспектива 
створення місцевого козацького осередку;

3. Різне.

З питання першого виступив О. Диль. В обговоренні 
зразка посвідчення взяли участь всі присутні.
Ухвалили: продовжити роботу над формою зразка 
посвідчення з урахуванням висловлених зауважень. 
Відповідальний О. Диль.

З питання другого слово взяв В. Бойко, він 
проінформував членів РПС КПС про стан справ в с. 
Тарасівка з виділенням ділянок землі та організацією 
козацького осередку, звернувши увагу на труднощі, 
які виникли в реалізації цих питань.

Рекомендували: п. В. Бойку в першу чергу 
спрямувати зусилля на організацію козацького 
осередку, підбір кандидатур на посади старшин та їх 
легітимні вибори.

З питання третього «Різне» виступили: М. Степанюк, 
М. Тонконіг, В. Рожков, В. Ковалець, В. Петровський.
Йшлося про вивчення ситуації щодо відвідування 
острова Сварож’є, який в сиву давнину був 
священним місцем волхвів-рідновірів. Було відзначено 
необхідність самоорганізації козацьких осередків 
рідновірів, сприянню об’єднання всіх рідновірів в 
єдину структуру.

25 травня 2010 року проведено засідання Ради 
полкової старшини (РПС) «Козацького полку 
імені Святослава Хороброго (КПС)».

Керував засіданням Микола Степанюк.  
В засіданні РПС участь взяли: Валентин Ковалець, 
Валентин Кухніцький, Микола Тонконіг, Олександр 
Диль.
Запрошено: Віктора Бойко та Олексія Шпотя.

Засідання проведено на землі княжих гір давнього 
Києва під прапором «Козацького полку імені 
Святослава Хороброго».
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До розгляду запропоновано такі питання: 

3. Поздоровлення ювіляра Олексія Шпотя;
4. Про можливість участі козаків КПС у форумі 

рідновірів громади Галини Лозко;
5. Щодо готовності зразка посвідчення козака 

Полку;
6. Інформація В. Бойка про стан справ в селі 

Тарасівка (Полтавщина);
7. Різне.

Стосовно питання першого відбулось поздоровлення 
п. Олексія Шпотя з приводу його 70-річчя. 
Учасниками засідання РПС висловлено безодню 
теплих слів, побажань, успіхів в подальшому розвитку 
козацької справи, а також могутнього здоровья.

З питання другого слово взяв М. Степанюк.
Йшлося про участь козаків полку в охороні 
форуму(конференції) рідновірів громади Галини 
Лозко.
Ухвалили: зважаючи на те, що повідомлення про цю 
акцію надійшло до старшин полку за спиною і через 
голову отамана КПС, засудити підступну поведінку 
спритника О. Трачука.
Рекомендовано: отаману полку особисто в розмові з 
п. Г. Лозко обговорити проблеми пов’язані з 
організацією роботи конференції і взяти участь в 
роботі цього форуму.
(P.S. Дійсно, 30 травня поточного року в роботі 
конференції рідновірів п. Г. Лозко взяли участь пп. М. 
Степанюк, М. Тонконіг, І. Матвійчук, В. Рожков, І. 
Граболюк, О. Трачук; 
а 20 червня 2010 року в організації духовного 
вишколу, присвяченому вшануванню Купала, участь 
взяли: М. Тонконіг, В. Кухніцький, І. Матвійчук, В. 
Бобир, І. Граболюк, О. Жуков, Г. Петров, О. Суховій, 
В. Овчинніков).

З питання третього доповідав О. Диль.
Для виготовлення зразка посвідчення відповідна 
фірма пропонує ціну 35 гривень за один примірник.
Ухвалили: кожен з козаків КПС міркує на свій розсуд 
щодо придбання зразка посвідчення.

З питання четвертого заслухано (в котрий раз) 
інформацію В. Бойка. Йшлося про труднощі, а то й 
перепони стосовно формування козацького осередку 
та виділення ділянок землі в селі Тарасівка 
Гребінківського району Полтавської області.
Ухвалили: п. В. Бойку продовжити цю копітку роботу, 
в першу чергу спрямувавши зусилля на легітимізацію 
козацького осередку та його старшинського складу.

Стосовно питання п’ятого: отаман Полку Микола 
Степанюк оголосив наказ, згідно з яким отаман 
відбуває у відпустку, а його обов’язки на цей період з 
1.06.2010р. до 31.08.2010р. виконуватиме наказний 
отаман Микола Тонконіг.

У розділі «Різне» обговорено та реалізовано низку 
організаційних питань, пов’язаних з вищевикладеним.


